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Místní akční plán II rozvoje vzdělávání pro území ORP Moravská Třebová 

Reg. číslo projektu CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008654 

Zápis ze setkání Pracovní skupiny Financování 

Datum konání: 21. 10. 2021 od 13:00 hodin 

Místo konání: MěÚ Jevíčko, Palackého nám. 1, Jevíčko, 1. patro 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 

Program:  

a) Aktuality a plán aktivit v projektu MAP II 
b) Čerpání finančních prostředků z projektu MAP II 
c) Okresní partnerství Středního článku 
d) Mapovník 
e) Protidrogový vlak 
f) OP JAK 
g) Různé 

 
Na začátku setkání byli přítomní členové PS Financování přivítání manažerkou projektu MAP II Lenkou 

Bojanovskou a seznámeni s programem setkání.  

 

a) Aktuality a plán aktivit v projektu MAP II 

Manažerka projektu Lenka Bojanovská seznámila přítomné s aktualitami v projektu a aktivitami, které 

jsou přichystány pro školní rok 2021/2022. Jedná se o následující aktivity: 

 Aktivita Mladý reportér – aktivita určená pro třídní kolektivy zaměřená na místně ukotvené 

učení 

 Aktivita Mladý badatel – na základě pilotáže vytvořené Metodiky badatelství byl zahájen 

kroužek Badatel ve spolupráci s DDM Moravská Třebová. Dále byly nakoupeny pomůcky pro 

jednotlivé školy, které budou pilotovat jednotlivé pokusy ve svých třídách či kroužcích. 

 Aktivita Mapovník – viz níže 

 Aktivita Začít spolu – aktivita je určená pro mateřské školy, v mateřských školách dále probíhá 

mentoring v rámci programu Začít spolu 

 

b) Čerpání finančních prostředků z projektu MAP II 

Hlavní manažerka L. Bojanovská seznámila členy PS Financování s financováním projektu a se stavem 

financí v projektu, určených pro plnění dalších aktivit. Uvedla, že čerpání finančních prostředků bylo 

ohroženo situací s pandemií Covid -19. Zmínila také práci některých členů pracovních skupin, kdy ne 

všichni jsou vyplácení tak, jak bylo původně plánováno.  

 

c) Okresní partnerství Středního článku 
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Střední článek vzdělávání ustanovený MŠMT se zaměřuje v okrese především na odbřemeňování 

ředitelů škol. Kvalitu vzdělávání prozatím neřeší. Na platformě PS Vzdělávání v součinnosti s odborníky 

z projektů SRP, SKAV, Eduin a dalšími byl navržen vznik Okresního partnerství Středního článku, který 

by měl řešit kvalitu vzdělávání ve školách. Členové PS Financování diskutovali o potřebnosti a 

efektivnosti Okresního partnerství. V současné době se rozhodli prozatím Okresní partnerství 

nepodpořit. Do budoucna však není vyloučená spolupráce.  

d) Mapovník 

Členům PS byl představen MAPovník – metodika podpory gramotností zaměřená na místně ukotvené 

učení. Členům PS byl vysvětlen postup tvorby jednotlivých pracovních listů v Mapovníku. Pracovní listy 

v současné době pilotují pedagogové z různých škol. Mapovník je dostupný na webových stránkách 

projektu MAP. Prozatím však pod heslem, ten členové dostali k dispozici. Byli jsme upozorněni p. 

Šafářem na nesprávné údaje v jednom z pracovních listů. Tyto údaje budou opraveny.  

 

e) Protidrogový vlak 

Ve spolupráci s městem Moravská Třebová byl zajištěn příjezd Protidrogového vlaku do Moravské 

Třebové. Zájemci ze škol tedy budou mít možnost se zúčastnit programu nabízeného v Protidrogovém 

vlaku již 10. listopadu 2021. 

 

f) OP JAK 

Členové PS Financování byly znovu upozornění na možnosti v rámci OP JAK. Je třeba zapřemýšlet do 

budoucna nad vhodnými projekty, které operační program umožňuje. Z tohoto důvodu bude také 

vytvořena analýza investičních potřeb uvedených ve Strategickém rámci MAP. Členové PS budou mít 

také k dispozici agregovaná data zpracovaného dokumentu Popis potřeb škol. Pro plánování finančních 

potřeb v oblasti školství na území ORP Moravská Třebová jde o důležité podklady. Aktualizovaný 

Strategický rámec bude členům PS předán po jeho schválení Řídícím výborem, který je plánovaný na 

18. listopadu 2021. 

 

g) Různé 

 

Mgr. M. Šafář předal hlavní manažerce stanovisko správní rady Regionu Moravskotřebovska a Jevíčska 

v rámci návrhu na podporu grantu pro školské subjekty v území ORP Moravská Třebová. Stanovisko 

správní rady je zamítavé. Návrh tedy nebyl podpořen.  

 

 

 

Zapsala: Veronika Tinklová                                                                 Schválila: Lenka Bojanovská 


